
Kritisk revisionsrapport udført hos DSqF d. 03.04.13 

Sponsorindtægter: Der er bogført 30.000, som der var budgetteret med. Men der er et kraftigt 

fald i forhold til 2011 – Hvad skal der gøres for at øge disse indtægter, da 

tilskuddet fra TeamDK forsvinder?  

Note 6:  Vedr. kontorhold er der brugt ca. 33.000 mere end budgetteret. De ca. 24.000 er brugt på 

indkøb af nye skriveborde og reoler. 

 Vedr. faldet på ca. 19.000 på forsikringer, skyldes dette en præmieregulering. Dvs. ingen 

skader på spillere = ingen betaling  

Note 8: Slutspil Danmarksturneringen er der brugt 30.000 i stedet for det budgetterede på 15.000. 

Dette skyldes at der blandt andet er bogført et tab på ca. 14.000 på bolde, da man har 

konstateret at der ikke var flere på lageret. 

 Vedr. Squashportalen er der brugt ca. 27.000 mere end budgetteret. Disse penge er fundet 

under markedsføring (note 11) andre omkostninger.  Pengene er brugt til videreudvikling af 

portalen. 

Note 9: Under daglig træning er der medtaget en udgift på 100.000 (50.000 for 2011 + 50.000 for 

2012) for baneleje, som man ikke har fået søgt hos Odense Kommune. De ville ikke 

efterbevillige pengene, da man havde lukket regnskaberne for de pågældende år.  

Note 10: Talentarbejde udtagne spillere dækker hovedsageligt over udgifter til regionaletrænere  

Note 11: Andre omkostninger er ikke brugt som budgetteret, da man har valgt at bruge pengene på 

squashportalen. Den planlagte projektgruppe, som skulle have brugt disse penge, blev ikke 

til noget da man valgte at gå på Facebook. 

Befordring: I alle noterne har vi en udgift på ca. 81.000 svarende til ca. 2,75 % af indtægterne i DSqF. I 

2011 var beløbet på ca. 159.000, det svarer til at ca. 4,75 % af forbundets indtægter går til 

transport. I 2010 var beløbet ca. 184.000, hvilket svarer til ca. 5,28 % af indtægterne  

IT/telefoni: Udgiften til IT/telefoni har i forhold til indtægterne de sidste år lagt omkring 2 %. 

Tilgodehavender: Der er 3 poster der ikke er inddrevet siden regnskabet er afsluttet. Der er en 

post på 10.000 vedr. en sponsor, hvor man ikke ved om man får pengene – 

regning ikke afsendt rettidig. 

 Der er et udestående med en træner på 12.000, som har fået udbetalt et a 

conto beløb og udbetalt løn, inddrives disse  eller er de tabt? 

 Vi har også kunnet konstatere at der er en squashklub som skylder 7.440, som 

endnu ikke er betalt. Der skulle være en dialog i gang vedr. dette beløb. 

Øvrige tilgodehavender:  Kontoen var netop bragt i 0 inden vi foretog vores gennemgang af 

regnskaberne.  
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